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Fråga – Angående Andersbergs fotbollsplan
Många unga upptäcker glädjen med fotboll i tidig ålder tack vare att sporten ofta är nära och
lättillgänglig. Utöver de positiva fysiska aspekterna av att man rör på sig finns det även
många andra delar inom lagsport såsom gemenskap, lokala ledare och förebilder. De lokala
arenorna är därför centrala. Fotbollen utgör nästan 40 % av alla idrottsaktiviteter i Sverige.
Det här vill såklart Moderaterna i Gävle värna.

För att människor fortsatt ska spela fotboll långt upp i åldrarna handlar det om en rad olika
saker men framförallt krävs bra arenor med bra underlag. Det gäller både för att det fortsatt
upplevs roligt att spela fotboll samt undvika skador som påverkas av underlaget. Här lämnar
konstgräsplanen i Andersberg en hel del att önska. I nyhetsarkivet från Gavlefastigheter kan
vi läsa att Gavlefastigheter har på uppdrag av Sektor Livsmiljö, Gävle kommun, byggt en ny
konstgräsplan i Andersberg till en kostnad av 3 miljoner kronor som nu har invigts, sidan
uppdaterades 29 oktober 2013 står det sedan längst ned.

Med anledning av ovanstående frågar jag Kultur- och
fritidsnämndens ordförande Helene Börjesson (MP)
följande:

● Kommer konstgräsplanen i Andersberg att rustas upp och bytas ut?

Emelie Ambrosius (M)


